
Sprawozdanie z działalności (za okres lipiec 2014 rok  – grudzień 2015 rok).  

 

 Od momentu rozpoczęcia kadencji zarządu podejmowano próby aktywizacji młodzieży 

szkolnej i rozpoczęcie nauki brydża w szkołach w Szczecinie. Jak do tej pory cel nie został 

zrealizowany. Celem zdobycia uprawnień zarząd wysłał 5 osobową reprezentację kurs instruktorski – 

celem nabycia uprawnień szkoleniowych. Mamy nadzieję że w przyszłości uzyskana wiedza i 

doświadczenie zostanie wykorzystane przy okazji szkolenia nowych zawodników. W kolejnym roku – 

jeżeli będzie możliwość – związek również wyślę reprezentacje na kolejne kursy instruktorskie.  

 Ewa Mikucka oraz Jacek Batóg cały czas prowadzą sekcję w XIII LO oraz na uniwersytecie – co 

roku przybywa nam kilku nowych adeptów, którzy zasilają szeregi drużyn III ligowych i okręgowych 

(głównie drużyna AZS). W tym roku mamy nadzieję, iż po uzyskaniu tytułów instruktorskich przez 

kolejnych członków związku ilość sekcji brydżowych w całym regionie ulegnie zwiększeniu.  

 Szczecińskie sekcje brydżowe cyklicznie organizują turnieje, w których młodzi adepci mają 

możliwość rywalizacji z bardziej doświadczonymi zawodnikami. 

 Na początku 2015 roku dokonano zakupu materiałów szkoleniowych – 10 książek wydanych 

przez Marka Wójcickiego z podstawami brydżowego elementarza. Książki zostały rozdysponowane 

pomiędzy niektóre ośrodki szkoleniowe w regionie. 
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